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Burmistrz nie boi się dyskusji

Burmistrz Łomianek nie boi się ani trudnych pytań, ani dyskusji na cieżkie tematy. We wtorek
spotkał się z mieszkańcami Dziekanowa Leśnego, by porozmawiać o ich bolączkach.
Mieszkańcy chętnie zadawali pytania.

Burmistrz  nie boi się dyskusji

Burmistrz Łomianek nie boi się ani trudnych pytań, ani dyskusji na ciężkie tematy. We wtorek (17
czerwca br.) spotkał się z mieszkańcami Dziekanowa Leśnego, by porozmawiać o ich bolączkach.
Mieszkańcy chętnie zadawali pytania.

- Mimo że spotkanie zostało zorganizowane specjalnie dla mieszkańców Dziekanowa Leśnego,
chciałbym na samym początku poruszyć tematy związane z całą Gminą. Są Państwo przecież
właścicielami Gminy Łomianki, a ci muszą wiedzieć, co się w niej dzieje – powiedział na wstępie
Burmistrz Łomianek, Tomasz Dąbrowski.



Burmistrz Dąbrowski i Zastępca Burmistrza, Piotr Rusiecki wspólnie przedstawili prezentację, podczas
której uczestnicy spotkania mogli uzyskać informacje m.in. o budowie sieci wodno-kanalizacyjnej,
planowaniu przestrzennym, inwestycjach i oświacie.

- Kontakt z mieszkańcami jest dla nas bardzo istotny. Nie boimy się ani trudnych pytań, ani dyskusji.
Dlatego dzisiaj jesteśmy z Państwem i nadal będziemy, kiedy nastąpi taka potrzeba. Decyzje
konsultowane z mieszkańcami są dla nas ważne – mówił Wiceburmistrz Rusiecki.



W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Policji i Straży Miejskiej, którzy odpowiadali na pytania
zadawane przez mieszkańców. Nie zabrakło również Prezesa Zarządu KMŁ, Bogdana Marcińczyka,
który wypowiadał się m.in. na temat częstotliwości kursów na Marymont i Młociny.

Mieszkańcy pytali Burmistrza o funkcjonowanie Straży Miejskiej, segregację odpadów czy możliwość
przebudowy drogi serwisowej należącej do GDDKiA przy „siódemce”. Pojawiły się też głosy
zaniepokojenia ewentualną budową wieży przekaźnikowej telefonii komórkowej w pobliskim
Dziekanowie Polskim.



- Czynię starania, by zorganizować spotkanie z firmą, która zamierza wykonywać tę inwestycję. Na
rozmowy zostaną zaproszeni urzędnicy i mieszkańcy. Czekam jedynie na ustalenie terminu spotkania.
Będę starał się pomóc mieszkańcom w rozwiązaniu tego problemu – poinformował Burmistrz
Dąbrowski.
Podczas dyskusji Burmistrz Łomianek przyznał również, że zastanawia się nad zmianą godzin
funkcjonowania GPSZOK, by mieszkańcy pracujący od godz. 8.00 nie musieli oddawać odpadów tylko
w weekendy. Zmiana dotyczyłaby jednego dnia roboczego.



Wtorkowe spotkanie cieszyło się zainteresowaniem mieszkańców. Wśród uczestników pojawili się m.in.
Sekretarz Gminy, Beata Duch-Kosiorek oraz radni miejscy: Tadeusz Krystecki i Krzysztof Wawer.
Spotkanie poprowadził Dyrektor Domu Kultury, Miłosz Manasterski.

Opcje strony

Poprzedni Strona
Następny Strona

https://www.lomianki.pl/pl/aktualnosci/1347,Harmonogram-dyzurow-wakacyjnych-dla-przedszkolakow.html
https://www.lomianki.pl/pl/aktualnosci/1347,Harmonogram-dyzurow-wakacyjnych-dla-przedszkolakow.html
https://www.lomianki.pl/pl/aktualnosci/1349,quotMale-Mazowszequot-w-Lomiankach.html
https://www.lomianki.pl/pl/aktualnosci/1349,quotMale-Mazowszequot-w-Lomiankach.html

